
Hei,

Jeg var noe usikker på hvor jeg skulle sende denne henvendelsen så jeg prøver her og så får dere heller videresende e-post til riktig
mottaker.

Dette gjelder kjøring på anleggsveien fra St. Georgs vei og ned mot anleggsområde til ny idrettshall og barneskole. Vi er nærmeste
nabo til denne anleggsveien og observerer til tider svært frisk kjøring med hastigheter som etter vårt skjønn er langt høyere enn de
burde være. Det skal sies at tungtransporten virker å tilpasse hastigheten på en god måte, men det er mindre kjøretøy som f.eks.
Varebiler vi av og til observerer i høy hastighet.

Anleggsveien har ingen synlig hastighetsmerking (skilting etc.). Jeg tenkte derfor jeg ville varsle om dette for å være litt proaktiv med
tanke på at oppstart av skoleåret nærmer seg. Da vil det oppholde seg langt flere myke trafikanter i området.

Mvh
Lennart Frislid

Sendt fra min iPhone


